
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen ”På Højene” 

 
Mødedato: 17. marts 2008 hos Peer Bøge Pedersen, Kogleaksvej 9. 

 

Fremmødte: Mogens Larsen, Kjeld Röser, Helmuth Sørensen, Søren Sørensen, Peer Bøge     

                     Pedersen. 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af seneste bestyrelsesreferat 

2. Meddelelser fra formanden 

3. Indkomne forslag 

4. Orientering – løbende sager 

5. Økonomi 

6. Hjemmeside 

7. Eventuelt 

8. Næste møde 

 

Ad.1 Godkendelse af seneste bestyrelsesreferat 

Referat fra d. 25/2 – 2008 blev godkendt og underskrevet. 

 

Ad.2 Meddelelser fra formanden 

i.a.b. 

 

Ad. 3 Indkomne forslag    
i.a.b. 

 

Ad. 4 Orientering – løbende sager 

Forestående arbejder: Vi skal have fremskaffet et kort fra kommunen med en vejfordelings-

plan, der viser vores ansvar for vedligeholdelse. Kjeld Röser kontakter Morten Suhr. 

Forud for totalrenovering af veje skal vore naboforeninger, der har medansvar, orienteres. 

Træer: Ingen beskæring i år. Forhold vurderes løbende. 

Lunke ved Kogleaksvej 26: Repareres når ETK er i området for reparation af veje/fortove. 

Forårsfejning: Medlemmerne adviseres om tidspunkt forud, således de kan nå at feje smuds 

og snavs fra ”fortove” ud i rendestenen. Samtidig hermed henstilles alle om at dæmpe 

hastigheden ved motoriseret trafik i området. Denne henstilling sendes ligeledes separat 

til formændene for vore naboforeninger, som bedes orientere deres medlemmer. 

 

Ad.5 Økonomi 

i.a.b. 

 

Ad. 6 Hjemmeside 

i.a.b. 

 

Ad.7 Eventuelt 

Fra generalforsamlingen:  

Oprensning af vejbrønde: Trods udsagn fra et medlem over, at oprensning 1 gang årligt er for 

hyppigt, fastholder vi det for at undgå tilstopninger.Det er ikke et lovkrav, men ifølge 

kommunen har vi en forpligtigelse til at rense vejbrøndene hvert år. 

Vedrørende fartdæmpende foranstaltninger: Helmuth Sørensen blev udnævnt til formand for 

et udvalg, der ud over ham selv, består af Jacob Brandt, Kogleaksvej 25 og Peter Meng, 

Kogleaksvej 27. Udvalget kan supplere sig selv med yderligere et medlem. 



Bestyrelsen blev enige om et kommissorium (udfærdiget af Kjeld Röser), der vedhæftes dette 

referat. Når kommissoriet er klar, tager Helmuth kontakt til udvalgets medlemmer. 

 

Ad.8 Næste møde: 

Afholdes mandag d. 2/6 – 2008 kl.18 på Helmuth´s båd i lystbådehavnen. 

 

 

Referent: Peer Bøge Pedersen 


